
DROZDOVSKÉ NOVINY 

Konec prázdnin - škola začíná! 

Čtvrtletní obecní zpravodaj: 3/2024                                                                                      vychází 2. 10. 2024                                                                                                        

Dva měsíce letních prázdnin rychle uběhly a je tu opět nový 

školní rok. Je ráno 2. září a ve dveřích školy se objevují krás-

ně opálené a usměvavé děti. Všude je slyšet veselý smích. 

Blíží se 8 hodina a ozývá se první  

zvonění v tomto školním roce. Paní 

učitelky vítají své žáky 2., 3., 4. a 5. 

ročníku v jednotlivých třídách, společně 

si vyprávějí své zážitky z prázdnin  

a na závěr se děti dozví informace  

o dalších dnech ve škole. Je půl deváté, 

první den ve škole dnes končí a děti  

si běží užít krásného počasí. 

Slavnostní okamžik teprve čeká na no-

vé žáky – Prvňáčky. Přicházejí do třídy 

společně se svými rodiči a na zádech 

mají krásné aktovky. Tady je přivítá 

paní učitelka Irena Němečková a posadí 

je do lavic, na kterých mají připravené 

učebnice a pracovní sešity, ze kterých 

se budou učit.  Je 9 hodin, do místnosti 

přicházejí také hosté z OÚ a slavnostní 

chvíle začíná. Paní učitelka přivítá 

všechny přítomné. Potom pozve  

prvňáčky před krásně nazdobenou  

bránu postavenou před tabulí a krátce se společně seznámí. 

Poté na malé školáky čeká slavnostní stužkování. Prvňáčkové  

postupně procházejí bránou, zazvoní na kouzelný zvoneček  

a paní učitelka jim připíná stužku s jejich jménem. Dostávají 

také balíček s pomůckami do školy a vrací se do zpět  

do svých lavic. Nyní předává paní učitelka slovo panu  

starostovi Pavlovi Sládkovi a paní Jitce Humlové ze Sboru 

pro občanské záležitosti, kteří také nové školáčky přivítají  

a předají jim Pamětní listy a krásné kufříky s dalšími pomůc-

kami, které budou ve škole potřebovat. Slavnostní chvíle dále 

pokračuje. Za dětmi přichází s paní učitelkou kamarádka – 

opička Žofka a společně se naučí  

básničku o škole. Jde jim to velmi  

pěkně a všichni jim tleskají. Dnešní 

slavnostní den pomalu končí. Prvňáč-

kové s úsměvem na tváři odcházejí  

se svými rodiči domů a těší se na další 

den ve škole. Poděkování patří také 

panu J. Mrkáčkovi, který zachytil celý 

slavnostní den na svých fotografiích.  

Pan starosta P. Sládek společně s paní 

J. Humlovou ze Sboru pro občanské 

záležitosti přivítali také  děti v MŠ  

a předali jim malý dárek. Nezapomněli 

uvítat i nové paní učitelky. Tento škol-

ní rok je zde zapsaných 31 dětí a budou 

pracovat ve 2 odděleních – Sovičky  

a Berušky. 

Co se nyní děje v MŠ? V rámci týdenního tématu „Cesta  

do pravěku“ se děti společně se svými p. učitelkami vydaly 

na cestu plnou úkolů, která prověřila vědomosti dětí, získané 

během týdne (zkameněliny, mamuti, pravěcí lidé), ale také 

jejich dovednosti při trefování mamuta, nácviku kmenového 

pokřiku, házení oštěpu/šišky na mamuta. Všechny tyto úkoly 

děti úspěšně splnily. 

Irena Němečková 



Zápis z veřejného zastupitelstva č. 5/2024 
Zápis č. 5/2024 z veřejného zasedání zastupitelstva Obce 

Drozdova konaného dne 9. září 2024 od 19:00 hod. 

v zasedací místnosti obecního úřadu. 

Přítomno zastupitelů: 8    Počet občanů: 1  Hosté: 0 

 

1. Starosta obce provedl kontrolu usnesení č. 4/2024 z veřej-

ného zasedání konaného dne 12. 8. 2024. Zapisovatel dnešní-

ho jednání Irena Němečková a ověřovatelé zápisu Miloslav 

Jelínek a Jiří Měšťan. Omluven pan František Rejzek, ZO je 

usnášení schopné. Místostarostka seznámila přítomné 

s programem jednání, program byl odsouhlasen. 

Připomínky občanů: bez připomínek 

Hlasování zastupitelů: Pro: 8     proti: 0            zdržel se: 0 
 
2. Místostarostka seznámila přítomné s rozpočtovou změnou 

č. 4 na rok 2024. Rozpočtová změna se týká především navý-

šení nákladů na výstavbu tribuny na hřišti TJ.  

Připomínky občanů: bez připomínek 
Hlasování zastupitelů: Pro: 8     proti: 0            zdržel se: 0 
 
3. Starosta seznámil přítomné a ZO projednalo a schválilo 

výsledek výběrového řízení na zhotovitele veřejné zakázky 

malého rozsahu: „Krytá fotbalová tribuna TJ Drozdov“.  

Do výběrového řízení byli poptáni 4 uchazeči, obdrželi jsme  

3 nabídkové ceny, které 4. 9. posoudila výběrová komise   

a jako nejvýhodnější nabídku doporučila ZO firmu StavBou-

ra s.r.o., Loděnice. Pověření starosty obce k podpisu smlouvy 

o dílo s vítězem výběrového řízení.  

Připomínky občanů: bez připomínek 
Hlasování zastupitelů: Pro: 8 proti: 0            zdržel se: 0 
 
4. Starosta seznámil přítomné a ZO projednalo a schválilo 

výsledek výběrového řízení na zhotovitele veřejné zakázky 

malého rozsahu: „Fotovoltaika v obci Drozdov“. K podání 

cenové nabídky byli požádáni 3 uchazeči, neobdrželi jsme 

žádnou nabídkovou cenu, proto výběrová komise doporučila 

ZO zrušit výběrové řízení a vypsat nové.  

Připomínky občanů: bez připomínek 
Hlasování zastupitelů: Pro: 8 proti: 0            zdržel se: 0 
 
5. Starosta seznámil přítomné a ZO projednalo a schválilo 

výsledek výběrového řízení na zhotovitele veřejné zakázky 

malého rozsahu: „Přístřešek a oprava skladu na hřišti“. 

K podání cenové nabídky byli požádáni 3 uchazeči, neobdr-

želi jsme žádnou nabídkovou cenu, proto výběrová komise 

doporučila ZO zrušit výběrové řízení a vypsat nové. 

Připomínky občanů: bez připomínek 
Hlasování zastupitelů: Pro: 8     proti: 0            zdržel se: 0 
 
6. Starosta seznámil přítomné s návrhem znění Obecně zá-

vazné vyhlášky č. 1/2024 o místím poplatku za užívání veřej-

ného prostranství. ZO projednalo a schválilo návrh znění této 

vyhlášky.  

Připomínky občanů: bez připomínek 
Hlasování zastupitelů: Pro: 8 proti: 0         zdržel se: 0 
 
7. Starosta seznámil přítomné s návrhem Smlouvy o poskyto-
vání služeb externího editora dat digitální technické mapy  
pro oblast vodovodů a kanalizací s firmou VAK Beroun.  ZO 
projednalo a schválilo návrh této smlouvy a pověřuje starostu 
obce k jejímu podpisu. 
Připomínky občanů: bez připomínek 
Hlasování zastupitelů: Pro: 8 proti: 0         zdržel se: 0 
 
8. Starosta seznámil přítomné s návrhem, ZO projednalo  
a schválilo návrh Smlouvy o poskytování služeb externího 
editora dat digitální technické mapy s firmou Hrdlička spol. 
s r.o. ZO projednalo a schválilo návrh této smlouvy a pověřu-
je starostu obce k jejímu podpisu.  
Připomínky občanů: bez připomínek 
Hlasování zastupitelů: Pro: 8 proti: 0         zdržel se: 0 
 
 
9. Diskuze:  

- vedení SDH předpokládá  v příštím roce oslavit 

výročí vzniku sboru 7. 6. 2025. V roce 2025 ZŠ při-

pravuje oslavy vzniku ZŠ. Tyto oslavy budou orga-

nizovány ve společném termínu.  

 

7. Usnesení, závěr 

Veřejné zasedání bylo ukončeno v 19:30 hod. 

Zapisovatelka:   Mgr. Irena Němečková      

Ověřovatelé zápisu:   Miloslav Jelínek,  Jiří Měšťan 

Svoz komunálního odpadu: 

Vývoz popelnic bude od 1. 10. každý lichý 

týden, tzn. že první svoz v říjnu 

bude 10. 10. 2024 ve čtvrtek.  

 

V říjnu proběhne sběr velkoobjemového  

a nebezpečného odpadu.  

Informace z obce 



Sbor dobrovolných hasičů 
V sobotu 20. července 

jsme uspořádali Prázd-

ninové posezení u hasi-

čů. Od 18 h posezení  

při dechovce, od 20 hod. 

hrála skupina Kastelán  

a od půlnoci se rozjela 

Afterparty. Občerstvení 

zajištěno po celou dobu 

akce. 

 

Ve dnech 7. – 9. srpna 
se konalo soustředění 
mladých hasičů 
v lesnické chatě Šimá-
kovna u Jinců. Mladí 
hasiči si procvičili  
okruhy hry Plamen, tzn. 
střelbu vzduchovkou, 
orientaci v přírodě 
(topografické značky, 
poznávání rostlin),  
uzlování, základy první 

pomoci (chování  
při stavech životu ohro-
žujících  a různých zra-
nění), brannost (lezení 
po provaze), ochrana 
obyvatelstva (evakuační 
zavazadlo, tísňová volá-
ní, záchranářská ulička). 
Také jsme byli na výletě 
na Komorsku a na vrchu 
Plešivec. 
 
V sobotu 14. 9. jsme 
byli KOPIS Kladno 
povoláni k odstranění 
stromu padlého přes 
komunikaci mezi Žebrá-
kem a Líšnou.  
 
Co nás čeká: 
12. října Sběr železného 
šrotu. 
27. října Světélkování 

 

Eva Ešková 

 Velká radost z malého festivalu 

O víkendu se opět stalo nemožné 
skutkem a v jedné Drozdovské zahra-
dě se sešlo skoro 200 lidí,  
z čehož tak polovina byly děti, aby se 
radovalo z umění divadelního i hudeb-
ního, ze vzájemné pospolitosti, z dob-
rého počasí. Ano, i Anna Polívková  

a její psice 
dorazily  
a  s autor-
ským só-
lem 
„Proslov“ 
vystoupily  
na již 4. ročníku StodoLaFestu 
uvnitř Stodoly. 
 
Festival, který vzniká odspodu, 
díky partě dobrovolníků  
(do které se můžeš přidat!), stále 

zůstává za vstupné dobrovolné. Tím je kvalitní kultura zpří-
stupněna i rodinám s mnoha dětmi, pro které je jinak kultura 

zbožím nepříliš dostupným (každý 
víme, kolik stojí jen obyčejné krouž-
ky, že.)  
Kateřina a František, kteří to celé 
rozběhli, letos pozvali přes 20 profe-
sionálních, ale i začínajících umělců 
a dali dokopy program bohatý, který 
bavil i rodiče dětí, neb např. Pohádka 
o nešťastném staviteli z pera Jakuba 
Folvarčného byla „tak trochu ho-

růrek“, jak glosoval 
5letý Jasan, a „o hod-
ně jste přišli, že jste 
to nestihli“ říkala 
produkční dvojici i 
matka malého Ignáce.  
 
Tak příští rok to  
nepropásněte, ročník 

č. 5 bude zase 
v září! 
 
Stodola Drozdov děkuje  
Heleně Eškové za parádní uve-
dení, Drozdovským hasičům za 
půjčení stanů, panu Vodičkovi  
a panu Švarcovi za pomoc.  
A všem divákům za potlesk  
a účast! 

 

 

Kateřina Eva Lanči 



Zpráva SPOZ 

Opustila nás: 

V úterý 27. srpna zemřela  ve věku 90 let  

paní Marie Kozlerová, č. p. 123. 

Narozené děti: 

Václav Daňha, č. p. 250, narozen 3. července 2024 

Julie Edeline Tesárková, č. p. 196, narozena 19. srpna 2024 

Phan Khanh Hoang, narozen 18. září 2024 
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Zahájení školního roku 

Do stavu manželského vstoupili: 

V sobotu 14. září 2024 vstoupili do svazku manželské-

ho Michal Štědrý a Kamila Jíchová z č. p. 111.  

Novomanželům přejeme hodně štěstí, radosti a vzájem-

ného porozumění. 

Na pondělí 2. září 2024 jsme dostali 
pozvání na zahájení nového škol. 
roku 2024/25 paní ředitelkou základ-
ní školy Mgr. Evou Peksovou.  
V pondělí 2. září jsme přišli přivítat 
nové děti do MŠ a nové prvňáčky  
do ZŠ. Pozvání přijal p. starosta  
Pavel Sládek, za SPOZ p. Jitka 
Humlová a p. Jaroslav Mrkáček. 
 
V 8:00 hod. jsme vstoupili do třídy 
mateřské školy, kde nás všechny pří-
tomné přivítala p. uč. Soňa Matějko-
vá. Následně se ujal slova p. starosta 
Pavel Sládek, aby popřál novým, ale  
i všem ostatním dětem hodně nových 
zážitků, skvělé kamarády, a hlavně, 
aby se jim ve školce líbilo a byly 
spokojené. 
 
V 9:00 hod. jsme se přemístili  
do 1. třídy ZŠ, kde nás všechny přiví-
tala p. uč. Mgr. Irena Němečková.  
Po úvodním zahájení a představení 
prvňáčků p. uč předala slovo panu 
starostovi, který popřál novým dětem 
pěkný start do jejich nové životní 
etapy, aby je učení bavilo a měly 
hodně společných školních zážitků. 
Všechny nové děti, jak v ZŠ tak  
i v MŠ od nás dostaly pěkné dárky  
a pamětní listy. 
 
Nové děti v MŠ: 
Radek Šubert 
Liliana Šimánková 
Oliver Zelenka 
Lukáš Němec 
Adam Slavík 
Kryštof Lisý 
Kristián Vojtěch Štochl 
Samson Hirsch 
Theo Bogdanov 
Alžběta Paloušová  
Artem Litvinenko Bogdanovič 
 
Za SPOZ Jitka Humlová, foto Jaroslav Mrkáček 


